
Wersja protokołu oryginalna dostarczona do Biura Rady, bez korekty. 

Protokół posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 
i Rynku Pracy 

 
Nr 15/2009 w dniu 23 października 2009r. 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto się o godz. 15:00 zakończono o godz.  17:30. 

L.P Imię i nazwisko 
 

Podpis 
 

 
1. 

Irena Wojewódzka- Kucz 
-Przewodnicząca Komisji 

 
Obecna 

 
2. 

Tomasz Bociański 
-Wiceprzewodniczący Komisji 

 
Obecny 

 
3. 

Sławomir Maciaszek 
-Sekretarz Komisji 

 
Obecny 

 
4. 

 
Michał Piechocki 

 
Nieobecny 

 
5. 

 
Krzysztof Migasiewicz 

 
Nieobecny 

 
6. 

 
Tomasz Kranz 

 
Nieobecny 

 
7. 

 
Wojciech Ćwik 

 
Obecny 

 
8. 

 
Jolanta Godawa 

 
Obecna 

 
 
 
Goście: 
 

1. Danuta Królczyk – Skarbnik Powiatu 
2.   Barbara Lisetty – Kierownik Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia  
3.   Edyta Owczarzak – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

 
1. Tematy posiedzenia: 
- Założenia do budżetu na rok 2010, 
- Analiza materiałów na sesje. 
  
 
  
2. Sprawozdanie z przebiegu dyskusji: 
Przewodnicząca Komisji sprawdziła obecność i kworum: 4 obecnych i 4 nieobecnych. Nie 
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było uwag do protokołu z Komisji Zdrowia z 16.10.2009r.  
Kierownik Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia omówiła program współpracy powiatu z 
organizacjami pozarządowymi na 2010r.  
Przewodnicząca Komisji Zdrowia stwierdziła, że propozycje tematów dla organizacji  
pozarządowych pozwolą każdej organizacji pozarządowej na wybranie tematu 
odpowiadającego jej działalności. 
Kierownik Centrum Pomocy Rodzinie omówiła temat wysokości środków PFRON, które 
wpłynęły dodatkowo do powiatu. Jest to kwota 107.143,00 zł. Kierownik Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie przedstawiła propozycję podziału środków PFRON Powiatowej 
Społecznej Rady d/s niepełnosprawnych.  
Za przyjęciem propozycji podziału środków PFRON głosowali wszyscy członkowie Komisji:   
- kwotę 13.170,00 zł przekazano na dofinansowanie turnusów rehabilitacyjnych dla dzieci 
- kwotę 50.000 zł  dofinansowanie sprzętu rehabilitacyjnego, przedmioty ortopedyczne 
- dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych w kwocie 43.973 zł 
Przeznaczenie środków na w/w cele dotyczą wniosków, które były złożone w 2009roku i nie 
zostały załatwione.  
Za przyjęciem uchwały o podziale środków PFRON głosowali wszyscy członkowie Komisji.  
Skarbnik Powiatu omówiła projekt zmian w budżecie ( materiał w załączeniu do protokołu ). 
Na pytanie radnych Skarbnik odpowiedziała podczas posiedzenia Komisji. 
Skarbnik Powiatu omówiła też uchwałę dotyczącą zaciągnięcie kredytu, Uchwała z czerwca 
2009r musi ulec zwiększeniu z 5mln na 7mln. Powodem jest to, że działka w okolicy parku 
nie została sprzedana. Zobowiązani jesteśmy uchwałą Powiatu dotyczącą 3mln zł, dla 
Samorządu Miasta na budowę AQPARKu.  
Za przyjęciem powyższego kredytu głosowali wszyscy członkowie Komisji.  
- Została zabezpieczona kwota 500tys zł do rezerwy celowej na wypłatę dla nauczycieli, po 
zmianie rozporządzenia. 
- Temat Szpitala nie mógł być omówiony szczegółowo, ponieważ na Komisji nie było 
żadnego przedstawiciela Dyrekcji. Przewodnicząca tylko poinformowała członków Komisji, 
że wzrost cen Euro spowodował wzrost cen na zakup urządzeń związanych z tomografią. 
Szpital będzie wnioskował do Zarządu Powiatu o 1mln zł na ukończenie realizacji projektu 
współfinansowanego ze środków UE. Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała wniosek 
Szpitala. Wszyscy członkowie Komisji byli za przyjęciem tej opinii. 
- Za uchwałą dotyczącą nabycia części działek gruntowych dla inwestycji drogowych ( 
materiał w załączeniu ) – za przyjęciem uchwały byli wszyscy członkowie Komisji. 
 
 
3. Zapytania, opinie, stanowiska i wnioski. 
 
 3.1 Zapytania 
Odpowiedziano podczas posiedzenia Komisji 

 

        3.2 Opinie  
Komisja Zdrowia pozytywnie opiniuje ujęcie w projekcie budżetu powiatu 

Wągrowiec na 2010r kwoty 1mln zł dla szpitala w Wągrowcu na ukończenie realizacji 

 rozpoczętego projektu współfinansowanego ze środków unijnych, a dotyczącą adaptację 

pomieszczeń przeznaczonych na pracownię tomografii Komputerowej.     

 



Wersja protokołu oryginalna dostarczona do Biura Rady, bez korekty. 

  

        3.3 Stanowiska 
Nie było 
       3.4 Wnioski 
 Nie było 

 

 

 

     Protokołował                Przewodnicząca obrad 

 
…………………………..                                 …………………………………. 
/Sławomir Maciaszek/                                           /Irena Wojewódzka- Kucz/ 

 


